
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr XLI/09

z XLI-szej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 24 marca 
2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 14,35 a zakończono o godz. 16,00.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych.
 ( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
-  Sekretarz Miasta                                -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                -  Wioletta Nehring
- Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        - Dariusz Sobaszkiewicz
Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.    Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
5.  Interpelacje i wnioski.
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
     Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu     
     gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009 r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu budowa kanalizacji 
     sanitarnej w Nowym Mieście Lubawskim- końcowy etap (obszar nr 4).
8.   Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu budowa  jezdni o 
      nawierzchni asfaltowej wraz z chodnikiem i infrastrukturą techniczną w ul. Warneńczyka.
9.   Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej, 
      naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy urządzeń 
      infrastruktury technicznej.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalenia opłaty targowej.
11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych 
      składników wynagradzania nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich przyznawania.
12.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
13. Zakończenie  sesji.

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego 
Stefana Zielińskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego– Stefana Zielińskiego na 
sekretarza obrad.



Ad. pkt. 3
Rada Miejska nie wprowadziła  zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad.

Ad. pkt. 4
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Ponadto  Burmistrz  Miasta  –  Alina  Kopiczyńska  przedstawiła  sprawozdanie  w  zakresie 
bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Ad.pkt.5
 Interpelacji i wniosków nie było.

Ad. pkt.6
Opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawiła Wiceprzewodnicząca Komisji – .
Krystyna Wysokińska. Opinia na piśmie stanowi zał. nr  4 do protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.
 Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLI/202/09 – stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad. pkt. 7
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu budowa kanalizacji sanitarnej w 
Nowym Mieście Lubawskim- końcowy etap (obszar nr 4).
 Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLI/203/09 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. pkt.8
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu budowa  jezdni o   nawierzchni 
asfaltowej wraz z chodnikiem i infrastrukturą techniczną w ul. Warneńczyka.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLI/204/09 – stanowi zał. nr 7do protokołu.

Ad. pkt.9
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej, naliczanej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy urządzeń  infrastruktury 
technicznej.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLI/205/09 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.



Ad. pkt. 10
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  odczytał projekt uchwały w sprawie zasad 
ustalenia opłaty targowej.
Radny – B. Cieplak
W par. 1 pkt.4 niefortunne jest sformułowanie przy sprzedaży na terenie hali targowej…, 
gdyż hala targowa jest obiektem zamkniętym, więc powinno brzmieć:  przy sprzedaży w 
części zadaszonej…Rada Miejska przy 8 głosach „za” przyjęła wniosek radnego B. Cieplaka,
Sekretarz Miasta – K. Kaniewska
Proponuję zapis: przy sprzedaży na terenie wiaty targowej.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zasad ustalenia opłaty targowej.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLI/206/09 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt. 11
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych 
składników wynagradzania nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich przyznawania.
Rada Miejska przy 11 głosach „za”, 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym się ( przy 13 radnych 
biorących udział w głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLI/207/09 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.

Ad. pkt. 12
W związku z brakiem interpelacji i wniosków odpowiedzi nie było.
Radny – B. Cieplak
Zapytał jak wygląda rozliczanie wody między MPGK sp. z o.o. a Spółdzielnią Mieszkaniową.
i z którego licznika jest  odczytywany stan zużycia wody.
Prezes MPGK sp. z o.o. – M. Przybylski
ze Spółdzielnią Mieszkaniową mamy zawarte umowę, a jeśli są problemy to je wyjaśniamy.
Stan zużycia wody jest odczytywany z licznika przy ul. Tysiąclecia i innych 
liczników blokowych.
Radny – M. Deja
Zwrócił się  o pisemną odpowiedź odnośnie rozwiązania problemu umów dot. przyłączy 
kanalizacyjnych na oś. Marianowo.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Przygotuję na piśmie.

Ad. pkt. 13
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 
A. Nadolski zamknął obrady XLI-szej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej

Stefan Zieliński                                                                                                      
                                                                                                       Andrzej Nadolski
                                                                                                  




